

ICOMOS Canada

Ottawa, 9 juillet / July 9, 2004

Conseil d'administration d'ICOMOS Canada
C.P. 737 Succursale B, Ottawa, On., K1P 5P8
ICOMOS Canada Board of Directors
P.O. Box 737, Station B, Ottawa, On., K1P 5P8

Chers membres / Dear members,

Des problèmes de santé m'obligent à réduire mes activités au sein de l'ICOMOS Canada. J'annonce que je ne serai pas candidat à la présidence aux prochaines élections prévues le 23 octobre 2004 à Ottawa. Toutefois je suis et demeurerai un membre en bonne et due forme. Je souligne que je serai disponible pour aider le comité organisateur de la 16^e assemblée générale et symposium mondial de l'ICOMOS dans la ville de Québec en 2008. Merci à tous.

Due to health problems, I have to reduce my level of involvement with ICOMOS Canada. Please be informed that I will not run as candidate to the presidency to the next elections planned on October 23rd, 2004 in Ottawa. However, I am and will remain a member in good standing. I would like to underline that I offer my help for the Organization Committee of ICOMOS 16th General Assembly and World Symposium in Quebec City in 2008. Thank you all.

Je demeure,
Sincerely yours.

Guy Masson
Président / *President*

CC: Dosso Saindou, Président Comité Consultatif de l'ICOMOS

Comité national pour le Conseil des monuments et sites
National Committee for the International Council on Monuments and Sites
C.P. 737 Succursale B, Ottawa, Ontario, K1P 5P8, Canada
P.O. Box 737 Station B, Ottawa, Ontario, K1P 5P8, Canada
Tel: 613-749-0971, Fax: 613-749-2071
www.icomos.org/canada